
 

MEMO 
 
Voor : PRO Sliedrecht 
 
Van : T.A. Spek 
 
Datum : 5 maart 2023 
 
Betreft : Beantwoording technische vragen  
 
 
 

Geachte heer Pauw, 

Op 1 maart 2023 heeft u aanvullende technische vragen gesteld over het raadsvoorstel omtrent 
asielzoekers. Hierbij stuur ik u de beantwoording van de vragen.  

Vragen over de vergoeding:  
1. Betreft het nu een vergoeding van € 2.500 per opvangplek per jaar of is dat verdeeld 

over 5 jaar? 
2. Wanneer vindt de uitbetaling van dit bedrag plaats? 
3. Zitten er voorwaarde verbonden op welke wijze dit in de Sliedrechtse samenleving 

wordt uitgegeven. 
4. Zitten er aan beslispunt 2 (regionale samenwerking) ook nog voorwaarde vast over 

de uitbetaling van dit bedrag? 
 
Beantwoording vraag 1 tot en met vraag 4 over de vergoeding: 
Zoals bekend, heeft het ministerie, na bespreking in de RvS besloten om het voorstel terug te 
nemen en aan te passen. Op dit moment is er nog geen geactualiseerde versie verschenen. Het is 
daarom op dit moment niet mogelijk om uw vragen te beantwoorden. 
   
Vragen over de rol van de Provincie Zuid-Holland:  
 

1. Welk orgaan binnen de provincie heeft nu beslissingsbevoegdheid ? 
 
Op 26 augustus 2022 is door het Rijk, provincies, gemeenten en veiligheidsregio's een 
asielakkoord gesloten. Dit asielakkoord beoogd om kwalitatief en kwantitatief het asielvraagstuk 
in Nederland aan te pakken. Voor de uitwerking heeft het Rijk aan de provincies verzocht om te 
komen met een aanbod voor opvangplekken per provincie. Op 24 oktober 2022 heeft de 
Commissaris van de Koning van Zuid-Holland per brief aan de gemeenten en de veiligheidsregio's 
in Zuid-Holland gevraagd om te komen met concrete locaties om te taakstelling (aantallen) te 
realiseren. Per veiligheidsregio wordt momenteel samengewerkt in regionale regietafels over dit 
vraagstuk. Sliedrecht is deelnemer aan de regionale regietafel Zuid-Holland Zuid. De provincie 
Zuid-Holland participeert in dit overleg. Van een beslissingsbevoegd orgaan binnen de provincie is 
momenteel geen sprake. Als regio worden we nu nog in de gelegenheid gesteld om zelf een 
passend aanbod te doen. 
 
 

2. Is kort aan te geven wat er nu valt binnen deze beslissingsbevoegdheid ? 
 
Zoals in het antwoord onder vraag 1 aangegeven is er nu geen sprake van 
beslissingsbevoegdheid omtrent de verhoogde asielopgave van een orgaan bij de provincie. Onze 
regionale regietafel is nu (nog) zelf aan zet om te komen tot een aanbod waarbij de verschillende 
opgaves (t.a.v. statushouders, asiel en opvang Oekraïners) in gezamenlijkheid kunnen worden 
opgepakt en verdeeld. 
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3. Reikt deze bevoegdheid zo ver dat de door de COA eventueel uit te kiezen locatie 
door de provincie kan worden geblokkeerd? 

 
Zoals uit het antwoord op vraag 1 blijkt is dit nu (nog) helemaal niet aan de orde. De provincies 
zijn door het Rijk gevraagd om uitwerking te geven aan de afspraken die in het asielakkoord zijn 
opgenomen. Via de verdeelsleutel die is overeengekomen op de Landelijke Regietafel komt de 
opgave voor Zuid-Holland uit op ruim 9000 benodigde plekken. Hetgeen neerkomt op meer dan 
7000 extra plekken die we als provincie hebben te realiseren in 2023. Voor de regio Zuid-Holland 
Zuid gaat het dan om 2000 opvangplekken. Zoals u ziet zit de bestuurlijke focus momenteel 
vooral op het gezamenlijk komen tot een passend aanbod. 
 

4. Handelt de gemeente Sliedrecht in dit dossier autonoom of zijn wij reeds gebonden 
aan regionale afspraken? 

 
Naast het overleg aan de regionale regietafel vinden er op dit moment de nodige gesprekken 
binnen de regio plaats over mogelijke uitruil van bovengenoemde taakstellingen. Hierin handelen 
we als gemeente Sliedrecht autonoom. Als gemeente willen we graag zelf regie houden door nu 
pro-actief een voorstel op tafel te leggen en niet af te wachten tot het Rijk later dit jaar via het 
door u aangehaalde wetsvoorstel ons verplicht om asielzoekers op te vangen. 


